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Norsk Spaniel Klub 
Hovedstyret 
 

 

PROTOKOLL FRA HOVEDSTYREMØTE PÅ TEAMS 16.AUGUST 2023 

Tilstede: Kari Knudsen, Lise Tromsdal, Svein Clausen, Arild Stenbråten, Niclas Strøm 

Forfall: Solveig Holth, Jan Erik Hansen 

 

SAK 18/2023  GODKJENNING AV INNKALLING 

Sakslisten godkjent.  

Følgende sak er oppført under eventuelt: Oppdatering og nye ru�ner for oppføring på 
oppdreterlisten. 

SAK 19/2023 REFERATSAKER 

a) Webinar om forskri� hundeavl 
Det ble onsdag 9.august arrangert webinar om den nye forskri�en om hundeavl. 
Anne Buvik innledet �l samtale. Det var 50 deltakere. Webinaret var vellykket 
med et godt ordski�e. Det ble framsat ønske om jevnlige webinarer med ulike 
tema. 

b) Avtalen med Felleskjøpet om sponsing av förpremier 
Dessverre har �ldelingen av förpremier fra Royal Canin har vært noe varierende, 
noen avdelinger har fåt mens andre ikke har fåt. Det handler om budsjetet hos 
Royal Canin. Hovedstyret har stor forståelse at budsjetrammer begrenser 
�ldelingen. Det er imidler�d inngåt en midler�dig avtale med Felleskjøpet om 
sponsing �l uts�llinger og prøver uten felling. Avtalen gjelder ut 2023 og vi vil gå i 
forhandlinger med Felleskjøpet om en permanent avtale fra januar 2024. 

 

SAK 20/2023 AVDELING INNLANDET 

  I henhold �l vedtak på møtet 20.juni er det jobbet med å rekrutere et interimstyre. 

Vi har nå følgende interimstyre: Marthe Bleka, Mona Klypen, Therese Kopperud, Tone 
Undheim Skogli og Turid Lien. Hs-leder vil delta i gruppen for å sikre framdri�. 

Første møte er onsdag 23.august i Brummundal. Det vil bli laget en plan for resten av 
året. En annen vik�g oppgave er å forberede kons�tuerende årsmøte innen 1.mars 
2024. 

 

SAK 21/2023 HOVEDUTSTILLINGEN 2024 

Pinsen 2024 er sammenfallende med 17.mai og det må fastsetes dato for 
hoveduts�llingen. 
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  Tidspunkt Hoveduts�llingen 2024: 1.og 2.juni 2024 

  Sted: Torbjørnrud hotell, Jevnaker 

Samarbeidspartner: Vi hadde i 2023 et godt samarbeide med avdeling Buskerud. De 
forespørres i første rekke. Hvis nei fra Buskerud forespørres interimstyret i Innlandet. 
Dersom både Buskerud og Innlandet sier nei gjennomføres en runde hvor alle 
avdelinger kan søke. 

 

SAK 22/2023 UTSTILLINGER 2024 

Arbeidet med søknader/uts�llinger skal nå påbegynnes. Ansvarlige er Lise Tromsdal 
og leder av uts�llingskomiteen Bente Aase Ducket. Avdelingene er bedt om å komme 
med innspill hvilke uts�llinger de ønsker lokalt (nb: eksterne arrangører). Fortsat 
mangler �lbakemelding fra noen avdelinger. Lise Tromsdal og Bente Ducket 
utarbeider et forslag �l fordeling som behandles av hovedstyret. 

 

SAK 23/2023 TEAMSMØTE FOR AVDELINGENE OM TEAMS 21.AUGUST 

I forbindelse med RS-vedtak om anskaffelse av Teams er avdelingene invitert �l 
Teams-møte 21.august.  

Hovedstyret går inn for en løsning hvor kostanden dekkes av hovedstyret. Kostnaden 
beløper seg �l i underkant av kr 19000. Løsningen innføres i første omgang for et år 
fram �l 1.1.2025. Det er vesentlig at alle avdelinger benyter Teams-løsningen. 
Infokanalen Ledersiden på Facebook legges ned. 

Teamsmøtet gjennomføres mandag 21.august. Niclas Strøm deler info om link på 
Ledersiden på Facebook. Hs-leder ønsker velkommen og gir ordet videre �l Niclas 
Strøm. 

 

SAK 24/2023 ASU 

Leder Marie Ramstad Nordmo og nestleder Anne Ramstad er nå på plass.  

ASU-mandat: 

Hovedstyret gjennomgikk utsendt forslag �l mandat. Det presiseres at det må med i 
mandatet at ASU skal ha langsik�ge mål for arbeidet. Raseråd cocker spaniel 
oppretholdes med 3 medlemmer. 2 for tradisjonelle og 1 for jaktvarianten. 

Arbeidslisten (det er utarbeidet arbeidsliste for høsten 2023) 

Punkt om å beramme �dspunkt for nordisk helsekonferanse må med. 

Nytt medlem raseråd cocker spaniel: 

Maiken Iren Tysvær Ringseth. Maiken �lhører avdeling Rogaland. Hun har sammen 
med moren sin oppdret av cocker spaniel. Kennelnavn: Wild Dandelion. Målet for 
oppdretet er å avle rasetypiske cockere med god helse og godt gemyt. 
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Inn�l 3 medlemmer er på plass i raseråd for cocker spaniel ber hs om at begge 
medlemmer/raseråd cocker spaniel inviteres �l ASU-møter. 

 

SAK 25/2023 JAKTKOMITEEN 

  To nye dommerelever/jaktanleggsprøvedommere 

Hovedstyret ønsker Anne Mansås og Elin Anita Gjerde velkommen som 
dommerelever jaktanleggsprøven. 

   

  Sak om brudd på reglene for oppføring oppdretterlisten  

Vi har motat henvendelse om at en kennel som oppdreter engelsk springer 
spaniel/jaktvarianten avler på hunder som ikke er jaktpremierte . Det er også 
framkommet at oppdreter promoterer blandingsvalper som gode søkshunder. 
Blandingen er engelsk springer spaniel og labrador.  

Oppdreter har utalt seg om saken. 

Vedtak: Hovedstyret ser alvorlig på at oppdretere velger å ikke følge kravene det 
s�lles for å stå på oppdreterlisten. Oppdreter signerer på at jaktpremiering er et av 
kravene for jaktvarianten. Norsk Spaniel Klubs oppgave er å ivareta spanielrasene og 
det ansees som uheldig at et av klubbens oppdretere profilerer blandingshunder 
som gode søkshunder. 

Hovedstyret vil påpeke disse forholdene ikke er i tråd med det å være en oppdreter 
som klubben profilerer på oppdreterlisten og gir vedkommende en advarsel. Videre 
avlsarbeid må �lfredss�lle klubbens krav for å stå på oppdreterlisten. Oppdreteren 
sletes ikke fra oppdreterlisten 

For �ltak oppdreterlisten se Sak 26/2023 Eventuelt. 

 

 

 

SAK 26/2023 EVENTUELT 

Oppdatering og nye ru�ner for oppførinng på oppdreterlisten. 

Saken som omhandler brudd på reglene for oppføring på oppdreterlisten 
aktualiserer to forhold. 

1. Vi har pr i dag ikke ru�ner for kontroll og eventuell sanksjonering av brudd på 
avlsanbefalinger og vilkår for å stå på oppdreterlisten. At medlemmer innrapporterer 
forhold er ikke �l �lfredss�llende og hovedstyret er bekymret for hvordan det vil 
påvirke miljøet. Vi ønsker en klubb med stor grad av åpenhet og �llit. 
Representantskapet 2024 må vedta retningslinjer for kontroll og oppfølging av avvik. 

2. Er kravene for å stå på oppreterlisten/jaktvariantene i tråd med den aktuelle 
situasjonen med lite �lgang på fugl og dermed vanskeligere for å oppnå premiering? 
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Vedtak: Det er på �de å ha en gjennomgang av oppdreterlisten og det skal nå 
gjennomføres. 

Prosess: 

1. Alle oppdretere som fortsat ønsker å stå på oppdreterlisten må innen 15.desember 
2023 fylle ut egenerklæringen og betale kr 100 for fortsat å stå på listen. Det lages et 
elektronisk egenerklæringsskjema som er �lgjengelig på spaniels.org. De som ikke fyller 
ut egenerklæringen og betaler kr 100 sletes automa�sk. Beløpet på kr 100 er en 
symbolsk sum er innført for at oppdreter må gjøre to ak�ve valg for å stå på 
oppdreterlisten 

 
2. Innbetaling av kr 100 for å stå på oppdreterlisten skal dereter skje årlig. Oppdreter 

bekre�er da fortsat oppføring på oppdreterlisten og at kravene oppfylles. Det er 
oppdreters oppgave å sørge for å være ajour. De oppdretere som ikke betaler inn kr 100 
sletes automa�sk pr 31.12 

 
3. Det lages en elektronisk egenerklæring som eter u�ylling sendes �l aktuell avdeling. 

Avdelingen behandler søknaden og sender den videre �l hovedstyret for endelig 
godkjenning. Elektronisk egenerklæringsskjema på spaniels.org skal være klart og 
�lgjengelig fra 1.11.2023 

 
4. Hovedstyret vurderer kriteriene for å stå på oppdreterlisten og gjør de nødvendige 

endringer. 
 

 

NESTE MØTE: Onsdag 6.september kl 17.00 på Gardermoen 

 

 

Setskog 22.08.2023 

Kari Knudsen 

referent 

 

 

   

   

 


